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Tittel: Helseplattformen

Hei
 
Vi ønsker at dere forbereder dere til helseledermøte førstkommende torsdag. Jeg sender lesestoff om neste tiltak
i forberedelsen til innføring av helseplattformen.
Det er ønskelig at alle kommunene stiller med en kandidat til ei av arbeidsgruppene /konsensusgruppene som
skal opprettes.(konsensusgruppene skal planlegge oppbyggingen av journalen for de ulike tjenesteområdene..se
vedlegg)
 
Det er snakk i vedlegget at ansatte må søke på å få delta i disse arbeidsgruppene. Vi hadde møte i RAG i dag og der
ble det bestemt at vi i LAG skal plukke ut de fagfolkene vi ønsker skal delta, uten at de må søke. Vi kjenner da
fagfolkene i vår kommune.
 
Arne og jeg ønsker at dere tenker nøye gjennom hvem dere vil foreslå fra deres kommune‐ og til hvilken
arbeidsgruppe/konsensusgruppe. Når vi møtes på torsdag ser vi hvordan dette fordeler seg på de ulike gruppene.
Det er mulig vi etter det må flytte på noen.
Dere som ikke kan komme på helseledermøtet må gi ei tilbakemelding til oss om dere har en fagperson dere vil
foreslå. Hvis det er noen kommuner som absolutt ikke kan stille med en fagperson vil vi også ha beskjed innen
torsdag eller på møtet.
 
God helg!!
 
Mvh
 
Bente og Arne


